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Formandens beretning for bestyrelsens arbejde 2024 

Note: Den skriftlige beretning suppleres af den mundtlige beretning på selve generalforsamlingen.  
Datoer er mødedatoer 
 
Bestyrelsens arbejde 

På generalforsamlingen 2024 blev følgende personer valgt og på det efterfølgende møde, blev bestyrelsen 
konstitueret således: 

• June Flex - Bestyrelsesmedlem  
• Julie Jahn – Bestyrelsesmedlem 
• Mie Gadskov - Bestyrelsesmedlem 
• Michelle Gilsdal - Kasserer 
• Morten Helms Brask – Formand 
• Malene Frederiksen – 1. suppleant 
• Daniel Gadskov – 2. suppleant 

 
[2024-03-21 Generalforsamling] 

 
Vores medlemsansvarlige Ghita Kruuse fortsatte som referent i bestyrelsen. 
 
Omkring jul valgte June og Julie at forlade bestyrelsen. Malene Frederiksen og Daniel Gadskov blev ind 
suppleret i bestyrelsen. 
 
Vi har typisk afholdt bestyrelsesmøder hver anden måned og imellem møderne har vi kommunikeret via 
mail. 

22-01-2024 Bestyrelsesmøde 
16-04-2024 Bestyrelsesmøde 
28-05-2024 Bestyrelsesmøde 
12-08-2024 Bestyrelsesmøde 
04-09-2024 Bestyrelsesmøde 
30-10-2024 Bestyrelsesmøde 

Børne- og ungdomsholdene 
Vi har i det forgangne hold haft en del udfordringer med at besætte børne- og ungdomsholdene med 
tilstrækkelig med medlemmer til holdene. Således at vi er nede på to hold i alderen under 18. Vi skal i 
klubben have fokus på det gode børne- og ungdomsarbejde, samt fastholde vores værdier. Vi er i gang 
med at starte nyt U7 hold og håber at dette kan skabe gang i medlemstallet. Vi prøvede med at lave en 
fælles opstart for alle hold efter sommerferien, hvilket var en succes. 

12-08-2024 Opstart træning 

Fodboldskolen 
Dette års fodboldskole havde en stor deltagelse af over hundrede børn og unge, samt 6 trænere og 2 ung-
trænere. I køkkenet var der fire - fem frivillige. Fodboldskolen var en succes, og vi fik generelt gode 
anmeldelser. 

01-07-2024 Fodboldskole 

Seniorholdene 
Det lykkedes vores seniorhold at avancere til serie 3, samtidigt med vores unge spillere har fået en 
placering i serie 5. Der har været nogle gode kampe på banen, og vi havde salgsrekord i lokalopgøret mod 
ladepladsen. Vores trænere gør en stor indsats for at få spillet til at køre og det går fremad. Lokalderbyet 
mod Ladepladsen, var en kæmpe succes både i fremmødte tilskuer og i omsætningen i kiosken. 
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Omkring banerne 
Klubben har fået udvidet holdet omkring stribemalemaskine, så der nu er flere som kan male lige striber på 
græsbanen. Vi har haft nogle enkelte vanskeligheder omkring klipning af græsset, men det er gået bedre i 
år – græsset har ikke fulgt kommunens plan for klipning – ligeledes har sne på kunstbanen altid faldet når 
der var lukket for at spille på rigtigt græs. Efter en mindre storm har en nabo haft et træ, der er faldet ned i 
vores indkørsel. To af bestyrelsen stille op med hastighedsmåleren på kulturnatten, og det var en meget 
populær aktivitet, selvom vi ikke var 200 år gamle, faldt vi godt ind. 

25-11-2024 Folkeoplysningsudvalg 
14-11-2024 Græsmøde 
20-09-2024 Kulturnat 
02-05-2024 Møde unge og rusmidler 
17-05-2024 Nedfaldet træ 

Diverse oprydning og brok 
Bestyrelsen har brugt en del tid på at sikre at der sker den tilstrækkelige oprydning. Der bliver brugt mange 
gode frivillige timer på at sikre at døre bliver låst, vinduer lukket og alt andet, som ikke hører hjemme i en 
fodboldklub, hvor det kun er voksne der har nøgler. Der er alt for mange, som har kendskab til koden, så 
efter aftale med kommunen, bliver lyset omlagt til kun at virke under formelt træning, dvs med en nøglebrik. 
 

Samarbejde med andre klubber og foreninger 
Faxe Boldklub er medlem af DGI og DBU, vi deltager gerne i samarbejde med dem omkring aktiviteter og 
andre events. Der har været en række møder i denne periode. 

03-02-2024 DBU delegeret møde 
17-03-2024 Fodbold er en leg 
13-03-2024 Formandslounge 
28-10-2024 Formandslounge 

Økonomien 
Vores økonomi er tilbage til før corona, da kommunen udbetalte sidste halvdel af tilskuddet til vores 
fjernvarme system, som havde drænet vores kassekredit. Vi har været stadigvæk udfordret af kassererskift 
og manglende kommunikation med vores bank. Vi har brugt næsten 19 måneder på at skifte bestyrelse.  

Festlige arrangementer 
Før forårets første kamp, havde vi en arbejdsdag, hvor vi fik gjort en masse småopgaver der trængte til en 
kærlig hånd. Vi har afholdt igen i år en Sankthansaften med stor succes, hvor der kom rigtig mange og 
deltog. Vores julefrokost havde heller ikke den store tilslutning i år, bestyrelsen prøvede at slå os sammen 
med hallens julefrokost. 

06-04-2024 Arbejdsdag 
21-03-2024 Generalforsamling 
06-12-2024 Julefrokost 
12-08-2024 Opstart træning 
23-06-2024 Sankt Hans 

 

Formandens opsummering 
Vi mangler altid folk til små opgaver – fx i kiosken en praktisk opgave, som kampplanlægger med kontorjob. 
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